Choices



Man cannot discover new oceans unless he has the courage to lose sight of the shore.—André Gide

Decision is the spark that ignites action. Until a decision is made, nothing happens. Decision is the courageous facing of issues, knowing that if they are not faced, problems will remain forever unanswered.—Wilferd Peterson

"Sir, what is the secret of your success?" a reporter asked a bank president.

"Two words."

"And, sir, what are they?"

"Good decisions."

"And how do you make good decisions?"

"One word."

"And sir, what is that?"

"Experience."

"And how do you get experience?"

"Two words."

"And, sir, what are they?"

We make our decisions, and then our decisions turn around and make us.

—Frank Boreham

Never make a permanent decision based on a temporary storm. No matter how raging the billows are today, remind yourself, "This too shall pass."—T. D. Jakes

Men must be decided on what they will not do, and then they are able to act with vigor in what they ought to do.—Mencius

Yesterday is gone. Tomorrow has not yet come. We only have today. Let us begin.—Mother Teresa

Don't ask God to guide your footsteps unless you are willing to move your feet.—Author Unknown



الخيارات

أقوال مأثورة

> لا يستطيع الإنسان اكتشاف محيطات جديدة ما لم تكن لديه الشجاعة لترك الشاطئ- اندريه جايد

> القرار هو الشرارة التي تشعل الفعل. الى أن يتم اتخاذ قرار، ما من شيء يحدث. إن القرار هو المواجهة الشجاعة للقضايا، مع معرفة أنه في حال عدم مواجهتها، فإن المشاكل ستبقى غير محلولة للأبد- ويلفرد بيترسون

لا تسأل الله أن يرشد خطواتك ما لم تكن راغباً في تحريك قدميك في معروف

سأل مراسل مدير أحد البنوك: سيدي، ما هو سر نجاحك؟

کلمتان وما هما یا سیدی؟

القرارات الجيدة

وكيف تصنع القرارات الجيدة؟

كلمة واحدة

وما هي يا سيدي؟

الخبرة

وكيف تحصل على الخبرة؟

كلمتان

إننا نصنع قراراتنا ومن ثم فإن قراراتنا تدور وتصنعنا-فرانك بورام

إياك وأن تتخذ قراراً دائماً مبنياً على عاصفة مؤقتة. مهما كانت الأمور سيئة اليوم، قم بتذكير نفسك، سوف يزول ذلك أيضاً – تي دي جيكس

يجب أن يقرر الرجال ما لا يجب أن يفعلوه ومن ثم يكونوا قادرين على العمل بقوة حول ما يجب عليهم عمله- مينسيوس

الأمس مضى، غداً لم يات بعد. لدينا اليوم فقط. دعونا نبدأ- الام تيريسا

